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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BANDEROVO 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-18/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-10-2 
Rijeka,  18.01.2010. 
                                    

   
 

ZAPISNIK 
SA 51. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
51. sjednica VMO Banderovo održana je 18.01.2010. (ponedjeljak) s početkom u 17.00 sati u 
prostorijama MO Banderovo, Rudolfa Tomšića 15. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Anton Blažeković, predsjednik VMO, 
- Elvis Šutalo, zamjenik predsjednika VMO, 
- Salih Bačinović, član VMO 
- Goran Crnković, član VMO 
- ðulijana Desanti, tajnica MO  
  
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Reneo Marot, član VMO 
- Melita Križanović, članica VMO, 

 
Usvajanje zapisnika s 50. sjednice VMO održane 28.12.2009.: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO, te  predložio dnevni red koji je nadopunjen s jednom točkom 
dnevnog reda i to pod točkom 4  umjesto Razno sada stoji -  Plan aktivnosti VMO za 2010. godinu, 
a pod točkom 5. – Razno.   
 

DNEVNI RED 
 
1. Izvještaj o radu VMO za 2009. godinu 
2. Očitovanje prema analizi o potrebi osnivanja gradskih četvrti na području grada Rijeke 
3. Igralište za male sportove 
4. Plan aktivnosti VMO za 2010. godinu 
5. Razno. 
 

Izmijenjen dnevni red prihvaćen je jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
 
Nakon  analize provedenih aktivnosti u 2009. godini Vijeće MO jednoglasno je donijelo slijedeći 
     
Zaključak 

•  Usvaja se Izvješće o radu Vijeća MO Banderovo za 2009. godinu koji je i sastavni dio 
ovog Zapisnika. 
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AD 2   
 
Temeljem podnesenog amandmana PGS-a, te dostavljenom analizom o potrebi osnivanja 
gradskih četvrti i njihovom teritorijalnom ustrojstvu na području Grada Rijeke od Odjela za 
gradsku samoupravu i upravu, VMO Banderovo mišljenja je da bi osnivanja gradskih četvrti u 
gradu Rijeci bilo suvišno, a naročito s obzirom na postojeći oblik mjesne samouprave.VMO  
smatra da bi  bilo kontraproduktivno ostvarivanju prava i interesa grañana na području sadašnjih 
mjesnih odbora, a gradske četvrti ukoliko bi bile formirane dodatno bi otežavale komunikaciju 
mjesnih odbora sa Gradom Rijeka. 
 
Zaključak 

• VMO Banderovo jednoglasno je donijelo odluku da ne podržavaju osnivanje 
gradskih četvrti u Gradu Rijeci, te da se takvo očitovanje uputi Gradonačelniku 
Grada Rijeke i Odjelu za gradsku samoupravu i upravu. 

 
AD 3   
 
Tajnica MO informirala je Vijećnike da je od OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje 
zemljištem stigao dopis u kojem nas obavještavaju da je zemljište k.č. 1780/1, 1783/7 i 2138 
ukupne površine 972,8  m²  k.o. Rijeka u vlasništvu Grada Rijeke, a vezano za naš zahtjev radi 
izgradnje parka za male sportove otvorenog tipa. Slijedeći korak koji treba poduzeti za realizaciju 
tog projekta su financijska  sredstva za tehničku pripremu izgradnje igrališta u iznosu od 
32.000,00 kuna koja treba osigurati iz plana komunalnih prioriteta za održavanje objekata i 
komunalne infrastrukture za 2011. godinu. 
 
Zaključak 

• VMO jednoglasno je donijelo odluku da se sredstva u iznosu od 32.000,00 kuna za 
izgradnju igrališta za male sportove osiguraju i planiraju iz komunalnih prioriteta za 
2011. godinu, te da se to uvrsti u prijedlog komunalnog prioriteta 2011. koji se 
dostavlja u travnju 2010. godine OGU za komunalni sustav. 

 
AD 4 
 
Nakon kraće rasprave Vijeće MO jednoglasno je donijelo sljedeći 
 
Zaključak 

• Usvaja se Plan aktivnosti Vijeća MO Banderovo za 2010. godinu koji je i sastavni dio 
ovog Zapisnika. 

 
AD 5 – RAZNO 
 
1)  
G. Elvis Šutalo  je ponovno spomenuo probleme oko održavanja čistoće na području mjesnog 
odbora Banderovo, zatim problem oko obrezivanja drveća odnosno murve na raskršću ulice dr. 
Frane Kresnika i Braće Branchetta, te loša signalizacija na cestama: iscrtavanja crtama i 
pješačkih prijelaza, te predložio da se ponovo upute dopisi nadležnim službama.  
Zaključak 

• Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
• Uputiti dopise nadležnim službama. 

2) 
G. Elvis Šutalo  istakao je  problem parkiranja u ulici dr. Frane Kresnika oko dječjeg vrtića 
Zvjezdica mira. Naime, na tom dijelu ulice vozila parkiraju na nogostupu, te je onemogućeno 
sigurno kretanje pješacima osobito roditeljima sa malom djecom. Zahtjeva da se pozove 
prometno redarstvo da na tom dijelu Kresnikove  ulice naprave reda. Temeljem iznijetog VMO 
donijelo je slijedeći jednoglasni 
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Zaključak 

• Uputiti dopis Prometnom redarstvu. 
 
 
Sjednica je završila u 18 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu                           Predsjednik VMO Banderovo: 
                      tajnica MO: 
 
                  ðulijana Desanti                                                             Anton Blažeković 
   


